
 

Distriktsledelsesmøde:  
Dato:  30. april kl. 9.30 - 
Sted:  Hjallese forsamlingshus 
 

Indkaldt af: Helge Petersen 
Deltagere: Helge Petersen, Louise Qaavigaq, Irma og Karin, Bjarne Christensen og Børge  Hemmingsen 
Samt Susanne Andersen fra Landsbestyrelsen 
Afbud: Kaj Andersen og Vagn Niss 
Ref.: Børge Hemmingsen  
 

Dagsorden  

Velkomst og valg af ordstyrer Helge bød  velkommen – Louise valgt til ordstyrer 

Godkendelse af dagsorden Godkendt 

  

Nyt fra Formanden 
Helge Petersen 

Helge meddelte følgende datoer for fremtidige møder: 
   27. maj – Temamøde for Ældrepolitik. Der bliver forhåbentlig fundet en            
Koordinator ved dette møde. 
  20. maj – Distriktsforsamlingsmøde 
  3.-4. september - Distriktsseminar 
  4. november – Distriktsforsamling for forberedelse til 
Delegeretforsamlingen som afholdes den 25. – 26. November 
 
Formanden oplyste, at der planlægges en sommertur til Søndervig for at se 
de flotte sandskulpturer. Dato udmeldes senere. 

Nyt fra næstformanden 
Louis Qaavigaq 

Louise bemærkede, at der er for mange sammenfaldende møder, hvilket 
betyder, at vi ofte må vælge til/fra. Det bør koordineres bedre. 
(Susanne vil tage denne kritik med til Hovedbestyrelsen). 
Der er tidligere udtrykt ønske om et Fundraising-seminar. Fastsat til den 6. 
oktober. Louise planlægger, ligesom hun udarbejder et oplæg til 
distriktsseminaret. 
Man bør ændre udtrykket Velfærdsteknologi til Hverdagsteknologi, og så 
bør der i videre udstrækning gives vejledning til vore medlemmer i brug af 
apps 

Ældre- og sundhedspolitisk 
udvalg. 
 

P.t. intet 

Socialhumanitært udvalg 
Irma og Karin 

Der planlægges for filmforevisning af filmen ” Vores fars sol ” af Jasper 
Spanning – udvalgets medlemmer max. 5 personer fra hver afdeling.  
Irma og Karin vil meget gerne have input/inspiration til mulige 
emner/foredragsholdere. 

Kulturudvalget 
Kaj Andersen 

p.t. intet 

Regionalt sundhedsudvalg 
Kaj Andersen 

p.t. intet 

It-udvalget 
Vagn Niss 

p.t. intet 

Områderedaktøren 
Lone Ebbesen 

 

Foreningskonsulent 
 

Tiltræder først sin stilling den 1. maj 2025. 



Landsbestyrelsen informerer 
Susanne Andersen 

Susanne spørger ” Hvad skal hun bidrage med til vore møder ?” meget 
gerne en tilbagemelding!!!!                                                                                                                                              
 
Hun oplyste i øvrigt, at det nu er skrevet ind i den nye Ældrelov, at der 
sammen med de 17 sundhedsråd skal oprettes følgegrupper/patientudvalg. 
Vedr. Kommunikation: Der udsendes 745.000 blade m.m. 5 gange årligt. Det 
er blevet en betydelig udgift for foreningen, men indtil videre den bedste 
måde at informere medlemmerne. Opinion-instituttet undersøger, om der 
findes en bedre/ alternativ info-mulighed – og måske billigere ? 
Ældretelefonen, der har været i gang i ca. 8. mdr. har haft ca. 4.500 opkald, 
så det planlægges at udvide åbningstiden, da der afgjort er et stort behov 
for dette tilbud. 
 

Status økonomi 
Bjarne Christensen 

Kassereren opl. at der pr. d.d. står kr. 385.144,44 på distriktets konto 

Vigtige datoer 
 

 

Evt. 
 
 
 

Intet 

 


